

星展豐盛理財親友推薦計劃(「本推廣」)表格 DBS Treasures Member-Get-Member Program (the "Promotion") Referral From

推薦聲明 Referral Declaration:

本人/吾等(被推薦人) I/We (the "Referee")

姓名 Name

聯絡電話 Contact Number

本人/吾等由以下親友推薦晉身星展豐盛理財
I/We am/are referred by the following person (the "Referrer") to join DBS Treasures.

- 本人/吾等確認推薦人已向本人/吾等表示同意將以下的個人資料提供予星展銀行(香港)有限公司(下稱「銀行」)。本人/吾等亦確認推薦人已明白銀行將會就本推廣的推薦事宜聯絡他/她們(如需要)。

I/We confirm that the Referrer has given his/her consent to me/us to disclose his/her personal details as stated below to DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank"). I/We also confirm and that the Referrer understands that the Bank will contact him/her regarding his/her referral under the Promotion if needed.

推薦人姓名 Name of Referrer

日間聯絡電話 Daytime Contact Phone Number

往來戶口/儲蓄戶口/信用卡號碼/推薦編碼 Current Account / Savings Account / Credit Card Number / Referral ID of Referrer

本人/吾等確認已詳閱及同意接受本推廣之所有條款及細則。

I/We hereby confirm I/we have read and accepted the terms & conditions of the Promotion.

本人/吾等明白銀行擬將本人/吾等的個人資料用於本推廣的直銷推廣，惟必須先獲得本人/吾等的同意。本人/吾等現確認本人/吾等已閱讀及同意本推廣的條款及細則並同意銀行將本人/吾等在此內提供的個人資料用於本人/吾等已收到的資料政策通告列明的各類產品、服務及/或項目的直銷推廣。

I/We understand that the Bank intends to use my/our personal data in direct marketing for the Promotion and cannot do so without my/our consent. I/We confirm that I/We have read and accepted the terms and conditions of the Promotion and consent to the Bank to use my/our personal data provided herein in direct marketing for the Promotion.

被推薦人簽署 Referee's Signature(s)

日期 Date

個人資料收集聲明: 被推薦人向銀行提供的所有資料將不會用作本推廣以外的用途，亦不會轉移給第三方。根據《個人資料(私隱)條例》，資料當事人可要求查閱或更正資料，或索取資料以了解銀行的資料政策和慣例及所持有的資料種類。此等要求應向下列人士提出：香港港島東華蘭路18號港島東中心10樓星展銀行(香港)有限公司資料保護主任；傳真：2167 8564

Personal Information Collection Statement: Any information that the Referee provides to the Bank will not be used for any purposes other than in relation to this Promotion and will not be transferred to any third party. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, data subjects may make data access or data correction requests or request information regarding policies and practices and kinds of data held. Such requests should be addressed to: The data Protection Officer, DBS Bank (Hong Kong) Limited, 10/F, One Island East, 18 Westlands Road, Island East, Hong Kong; Facsimile: 2167 8564